
MOSTE
Kar iztekajo se letos predvideni

izleti, programirani pri DU Moste.
Med zadnjimi je bil tudi izlet 9. in
10̂  avgusta v Slov. Ptimorje in Trst.
Rano zjutraj smo se s SAPOVIM
avtobusom odpeljali novim doži-
vetjem nasproti. Naš cilj je bil naj-
prej grad Socerb, eden najstarejših
gradov na Primorskem; z njcgove te-
ra.sc jc čudovit razgled na Tižaški in
Koprski zaliv. Pod nami so bile kot
gnezda vasice Milje, Bazovica, Bolju-
nec, Borš in v daljavi Ricmanje. O
Ricmanjih bi lahko napisali cclo raz-
pravo v njihovem boju za slovensko
besedo. Pa smo imeli tako skopo od-
merjen čas, da smo morali kar pohi-
teti, če smo si hoteli ogledati vse
predvidene zanimivosti. Ena izmed
teh so bile Hrastovlje s freskami;
mnogo smo že slišali o njih, sedaj pa
jc bila prilika, da si jih ogledamo v
kraju, kjer so nastale leta 1490.
Mnogo je bilo truda, da so nam jih
stiokovnjaki odkrili. Posebne pozor-
nosti je vreden ogled mrtvaškega
plesa. Srečo smo imeli, da nam je
freske polcg tega, da smo poslušali
zvočno razlago, še posebej tolmačila
kustosinja, ki skrbt za varstvo
cerkve. Od daleč cerkve sploh nismo
videli, kei jo zakriva obiambni zid.
Po ogledu hrastoveljskih zanimivosti
smo se odpeljali v Koper. Ogledali
smo si ga; poleg turizma se razvijajo
v njcm tudi industrija, pomorstvo in
druge dejavnosti, tako da je mesto
polno življcnja. Vsekakor sta temu
vzponu mesta pripomogli kopiska
železnica ln luka.

Pot nas je vodila naprej v Trst. V
zgodnjih popoldanskih urah smo
prišli tja. Ustavili smo se na obali in
takoj nam je pozornost zbudil ogro-
men prekooceanski parnik ,,Krištof
Kolumb", zasidian ob pomolu. Po-
razugubili smo se po mestu, da si ga
vsak po svojih načrtih ogleda. Zani-
mivosti je v tem mestu dovolj, saj je
to staro pomorsko mesto, ki je doži-
velo vrsto vzponov in padcev. Do
mačini vse te spremembe zclo obču-
tijo - tudi sedaj ni tiste živahnosti,,
kot je nekdaj bila v tent mestu.
Mnogo je zanimivega v tem mestu, a
v naglici, ki nas je spremljala vso
pot, si nismo ogledali vsega. Vsi vtisi
pa se bodo počasi ponovno zvrstili
pred našimi očmi ter jih bomo po-
doživeli.

V akcijo za Kozjansko, ki ga je
prizadejal potres, se jc vključilo tudi
društvo upokojencev Moste; med
svojim članstvom je organiziraio zbi-
ranje finančnih sredstev. Vsa zbrana
sredstva je takoj diuštvo odposlalo
akcijskemu odboru.

Društvo upokojencev Moste po-
ziva člane, da pogledajo v članske
izkaznice, ali jih imajo potrjene, tj.
ali so poravnali članarino. Ce tega
potrdila nimajo, naj poravnajo čla-
narino in s tem pridobe zopet vse
pravice, ki jih lahko uživajo kot čla-
ni društva.

Končno se je le premaknilo glede
granjc VVZ na Selu. Po prvotnem
načrtu je bila piedvidcna gradnja za
80 otrok. Ker pa so ugotovili, da so
potrebe veliko večje, so začeli iskati
sofinanserja za nadaljnjih 40 mest.
Iz samoprispevka je namreč predvi-
dena giadnja vrtca Ie za 80 otrok.
Imeli smo srečo, našli smo razume-
vanje pri OZD Kolinska, ki jc pri-
pravljena sodelovati finančno za po-
trebe svojih delavcev. Z njeno po-
močjo bomo povečali zmogljivost
VVZ in da bo novi zavod imel 120
mest. Če bi pri financiranju sodelo-
val še Satumus, kot je biloupati, bi
bila zmogljivost VVZ še za 12 otrok
večja. Res škoda, da je šel ta up po
vodi. Vse zapreke sicer še niso od-
pravljene, upamo pa, da bomo po-
stopno tudi te zmogli. Ker je v ka-
reju MS/1 predvidena poleg VVZ
tudi osnovna šola, jc treba seveda
programsko osnovo izdelati za obe
gradnji hkrati. To je zdaj v teku in
upamo, da bomo premostili težave
tudi pri pridobivanju zemljišča za
vse potrebe. Zaenkrat je nuja za
W Z , nekatera manjša neskladja pa
bomo zgladili tako, da bo delo tcklo
brez zastoja. Najhujše je za nami (fi-
nančna stran), zdaj gre bolj ali manj
samo še za uradne potrditve, so-
glasja in tcmu podobne procedure,
ki sicer niso prijctne, pravijo pa, da
so potrebne. Upamo, da bomo tudi
to prebrodili in bomo prihodnje leto
le začcli s to prepotrebno gradnjo.

LUDVIK PEČAR

Sredi meseca junijaje bil skli-
can zbor delegatov naše krajev-
ne skupnosti, da bi imenovali
novi izvršni svet KS, nove člane
komisij za razna področja in da
bi razrešili stari svet. Ker pa
niso bili sklepčni, do vsega tega
ni prišlo in so morali napove-
dati nov sestanek 23. sep-
tembra. Takrat naj bi priredili
še sklepno svečanost ob 10.
obletnici samouprave naše kra-
jevne skupnosti.

10. obletnica samoupravlja-
nja pa ne velja samo za KS
Moste, ampak za vseh 17 kra-
jevnih skupnosti občine Ljub-
ljana Moste-Polje. Ob tej priliki

je bila v nedeljo, 15. septembra,
proslava na Lipoglavu, priredile
pa so jo družbenopolitične
organizacije, skupščina občine
Ljubljana Moste-Polje in krajev-
na skupnost Lipogjav. Priznanja
za zaslužno delo na svojem te-
renu so iz našega območja do-
bili: Leopold Kos, Inka Goren-
čan, Slavica Ružič in Justin
Matko ter kolektiv KS Moste.

Smo pred končno rešitvijo
zapletov okrog gradnje vzgojno-
varstvenega zavoda za vojašnico
med Vide Pregarčeve in Poko-
pališko ulico. Sedaj je gotovo,
da zavod bo! Sprejeli bodo pri-
bližno 150 otrok različnih sta-
rosti, razporeditev pa bo takš-
na: za otroke do dveh let bodo
4 oddelki, od dveh do treh let
2, od dveh do sedmih 4 in ad
treh do sedmih 5 oddelkov.

Krajevna skupnost Moste bi
rada obvestila starše, da so stro-
ški vzdrževanja otroških igrišč
neskončni in da ni nikoli pra-
vega uspeha, saj za tako pogosta
nadomestila in popravila uniče-
nih igral pač ni in ne bo nikdar
dovolj denarja. Za nobeno rabo
nista več vrtiljak na Kajuhovi in
skupinska gugalnica na Rojčevi
ulici. Otroci, ki še niso sposobni
takih ,,podvigov", pravijo, da so
to naredili starejši fantje. KS ne
more imeti čuvaja, da bi vse vi-
del in slišal.

V moščanskem poslovnem
centru je prostora za 16 lokalov
oziroma trgovin; 13 od teh je že
prodanih, vendar jih Moščani
lahko uporabljamo le 5: slašči-
čarno in prodajalno kruha in
mleka, drogerijo, manufakturo,
cvetličarno in trgovino Jugoteh-
nika. Ureditev ostalih prostorov
pa traja in traja in z njo zvečine
še niso začeli, kajti trgovci so
zaskrbljeni zaradi slabega
obiska. Pravijo, da bodo še p o
čakali, da se bodo Moščani na-
vadili kupovati doma in ne
bodo hodili za vsako malenkost
v mesto. Pa bodo le morali tudi
sami kaj storiti in dati kupcem
sploh možnost, da se jih nava-
dijo.

Soseska, podjetje za urejanje
stavbnih zemljišč, je opozorila
KS Moste in TVD Partizan, da
oddata načrte za preureditev ali
zamisel spremenjenega prostora
za telovadiščem in na samem
telovadišču TVD Partizan, sicer
bo ljubljanski urbanistični za-
vod načrtoval po svoje. Na KS
zagotavljajo, da do tega ne bo
prišlo in sprejete ponudbe ali
opozorila ne bodo zanemarili.
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